

## 拉利克香水瓶 2185 萬日元成交成為當場最高價拍品

西洋裝飾美術

東京秋季拍賣會中，來自湘南江之島香水瓶美術館珍藏的貴重拉利克香水瓶“田園詩”超越預估低價的 2.7 倍以 2185 萬日元成交，成為本季東京拍賣中的最高價拍品。巴卡拉、莫里斯·德賓諾瓦、呂西安·蓋拉德、聖路易等館藏級香水瓶也閃亮登場，讓會場為之沸騰。這些美術館的珍藏作品對於收藏家來說無疑是喜聞樂見，今後的拍賣中也希望能夠再次推出。此外，杜姆的“花田紋噴霧香水瓶”以 46 萬日元成交，“蝴蝶與貓紋香水瓶”以 51 萬 7500 日元相繼成交，此後新藝術的玻璃藝術品也取得了意料之中的良好成果。

### 威尼斯玻璃系列珍藏第 3 彈 大平洋一作品大熱

在世田谷開設至 2003 年的威尼斯玻璃專營店“Venetian Tail”的經營者長年收藏而來的一系列珍稀作品是本場拍賣的中心，其中，日本藝術家大平洋一的傾力之作“BOLLA”以 109 萬 2,500 日元成交，其作品在歐美市場中也備受關注，引來多位收藏家爭相競價。維托里奧·康斯坦丁的昆蟲、水生物、飛鳥等幾組迷你系列作品則超越起拍價 8 ~ 14 倍成交。此豐富全面的專場拍賣想必令眾愛好者眼前一亮，現場氣氛活躍異常。

多次成功舉辦私人收藏及美術館收藏專場拍賣的伊斯特是您出品所藏珍品的不二之選。



拉利克「牧歌」/ René Lalique h9.3 × w6.5 × d3.5 cm

## JPY 21.85 million, The TOP lot - Perfume Bottle from René Lalique

A valuable Lalique perfume bottle "L'IDYLLE" of Shonan Enoshima perfume bottle museum collection, which appeared in Autumn Sale Tokyo, was sold at JPY 21.85 million, which is about 2.7 times the bidder's expected low estimate, it became the top lot of Tokyo sale in this season. A rare perfume bottle unique to museum pieces such as Baccarat, Maurice Depinoix, Lucien Gaillard, Cristallerie Saint Louis and others has appeared, and made the venue a great deal. Such a museum collection is an attractive purchase opportunity for collectors. Daum's lovely perfume bottle "Prairie Atomizer" sold at JPY 460,000 and

"Butterflies & Cats Perfume Bottle" sold at JPY 517,500 in succession, and the good result of the glass work of Art-Nouveau is expected.

### Venetian Glass Collection Part 3 popular works from Ohira Yoichi

The collection is mainly from a Venetian glass shop named "VENETIAN TALE" in Setagaya which the owner had long collected the precious works until 2003. The unique piece "BOLLA" from a well-known Japanese glass artist Ohira Yoichi who is also renowned among Western market was sold at JPY 1,092,500. The miniature series of glass insects, aquatic animals and birds by Vittorio Costantini were sold over 8-14 times the starting price. The special collection drew enthusiasts' attention and led a lively sale.

Est-Ouest Auctions has rich experiences of selling private and museum collections. If you have any related inquiries, please do not hesitate to contact us.



大平洋一 / Yoichi Ohira  
h22 × w16.5 × d13.5 cm



V. Costantini